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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖

Cross-Section Plan A-A
橫截面圖 A-A

Key  Plan
索引圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 1) is 177.45 
   to 178.25 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上177.45米至
   178.25米。
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 1) is 177.45 to 178.25
   metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上 177.45米至178.25米。
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 1) is 177.45 to 178.25
   metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上 177.45米至178.25米。
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖

Cross-Section Plan B-B
橫截面圖 B-B

Key  Plan
索引圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 12) is 
   179.81 to 179.90 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上179.81米至 
  179.90米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the 
   building (House 6) is 182.70 to 184.10 metres above the Hong Kong 
   Principal Datum.
-  毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路（1）為香港主水平基準以上
   182.70米至184.10米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
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-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 12) is 179.81 to 179.90
   metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上 179.81米至179.90米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building (House 6)
    is 182.70 to 184.10 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上 182.70米
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

DISCOVERY VALLEY ROAD

愉景山道

B

1/F

G/F

1/F

G/F

RoofRoof

House 7 House 6

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private

G/F184.10184.30

Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

私人花園地下

一樓

天台

6號洋房7號洋房

天台

一樓

地下
私人花園私人花園

House 12

1/F

G/F

1/F

G/F

House 11

1/F

G/F

1/F

G/F

1/F

G/F

House 10 House 9

Roof
Roof

Roof
Roof

Roof

House 8

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private Garden

Private
Garden
Private

Garden
Private

邊界線
Boundary Line

Valley Road
Discovery

Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

181.84

179.812.
03

m
(米

)

私人花園
地下

一樓

天台

8號洋房

私人花園

地下

一樓

天台

9號洋房

私人花園

一樓

地下

天台

10號洋房

私人花園

地下

一樓

天台

11號洋房12號洋房

天台

一樓

地下

私人花園私人花園

愉景山道

179.90

1.
94

m
(米

)

182.70

0.
20

m
(米

)
1.

60
m

(米
)

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 12) is 179.81 to 179.90
   metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上 179.81米至179.90米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the building (House 6)
    is 182.70 to 184.10 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上 182.70米
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖

Cross-Section Plan C-C
橫截面圖 C-C

Key  Plan
索引圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 15) is   
  179.49 to 179.73 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (15號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上179.49米至
  179.73 米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the 
   building (House 25) is 187.70 to 188.70 metres above the Hong Kong 
   Principal Datum.
-  毗連建築物 (25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路（1）為香港主水平基準以上
  187.70米至188.70米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
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-  The Part of Discovery Valley Road adjacent to the building (House 15) is 179.49 to 179.73
    metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (15號洋房) 的一段愉景山道為香港主水平基準以上 179.49米至179.73 米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building (House 25)
     is 187.70 to 188.70 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上187.70米
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橫截面圖 C-C
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Key  Plan
索引圖

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
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Cross-Section Plan E-E
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Cross-Section Plan F-F
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-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (3) adjacent to the 
   building (House 25) are 183.70 to 183.85 metres and 188.85 to 189.90 metres 
   above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (3) 分別為香港主水平
   基準以上183.70米至183.85米及188.85米至189.90米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the 
   building (House 23) are 183.85 to 184.10 metres and 189.90 to 190.50 metres 
   above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (23號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平
  基準以上183.85米至184.10米及189.90米至190.50米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the 
   building (House 22) are 184.10 metres and 190.50 to 191.10 metres above the 
   Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (22號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平
   基準以上184.10米及190.50米至191.10米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to  
   the building (House 6) are 179.65 to 182.70 metres and 184.10 metres above 
   the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平
   基準以上179.65米至182.70米及184.10米。
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- Dotted line denotes the lowest residential floor.

- 代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

- denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

- The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (3) adjacent to the building
(House 25) is 183.70 to 183.85 metres and 188.85 to 189.90 metres above the Hong Kong

Principal Datum respectively.
- 毗連建築物 (25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

183.70米至183.85米 及 188.85米至189.90米。
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Datum respectively.
- 毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

179.65米至182.70米 及 184.10米。

Cross-Section Plan F-F
橫截面圖 F-F

1/F

G/F

Roof
天台

一樓

地下

1/F

G/F

Roof
天台

一樓

地下

Boundary Line
邊界線

House 22

House 6

191.24

7.
14

m
(米

)

1.
60

m
(米

)

0.
14

m
(米

)

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private

190.50

184.10
182.70

私人花園

6 號洋房

私人花園

私人花園

22號洋房

私人花園191.10

0.
74

m
(米

)

179.65

4.
65

m
(米

)

Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

0.
20

m
(米

)

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (3)
緊急車輛通道

/通路 (3)

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (2)
緊急車輛通道

/通路 (2)

184.30
Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (1)
緊急車輛通道

/通路 (1)

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖

Cross-Section Plan D-D
橫截面圖 D-D

House 25
25號洋房

House 23
23號洋房

House 22
22號洋房

House 21
21號洋房

House 20
20號洋房

House 19
19號洋房

House 6
6號洋房

House 7
7號洋房

House 8
8號洋房

House 9
9號洋房

House 10
10號洋房

House 11
11號洋房

House 12
12號洋房

House 18
18號洋房

House 17
17號洋房

House 16
16號洋房

House 15
15號洋房

House 5
5號洋房

House 3
3號洋房

House 2
2號洋房

House 1
1號洋房

Key  Plan
索引圖

DISCOVERY VALLEY ROAD

愉景山道

D
E
F

D
E

F

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (1)
緊急車輛通道/通路 (1)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (2)
緊急車輛通道/通路 (2)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (3)
緊急車輛通道/通路 (3)

1/F

G/F

Roof
天台

一樓

地下

1/F

G/F

Roof
天台

一樓

地下

Boundary Line
邊界線

Boundary Line
邊界線

House 23

190.10

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (3)

190.10

6.
40

m
(米

)

0.
20

m
(米

)

House 25

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private

Garden
Private

183.70

189.90

189.90

私人花園

23號洋房

私人花園

私人花園

25號洋房

私人花園

緊急車輛通道
/通路 (3)

188.85

1.
25

m
(米

)

6.
25

m
(米

)

183.85

190.50 0.
40

m
(米

)

184.10

Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

0.
20

m
(米

)

Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest

183.85

6.
00

m
(米

)

6.
25

m
(米

)

Cross-Section Plan E-E
橫截面圖 E-E

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (1)
緊急車輛通道

/通路 (1)

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (3)
緊急車輛通道

/通路 (3)

Emergency
Vehicular Access
/Access Road (2)
緊急車輛通道

/通路 (2)
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- 代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

- denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

- The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (3) adjacent to the building
(House 25) is 183.70 to 183.85 metres and 188.85 to 189.90 metres above the Hong Kong
Principal Datum respectively.

- 毗連建築物 (25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

183.70米至183.85米 及 188.85米至189.90米。

- The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
(House 23) is 183.85 to 184.10 metres and 189.90 to 190.50 metres above the Hong Kong
Principal Datum respectively.

- 毗連建築物 (23號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上
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Datum respectively.

- 毗連建築物 (22號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

184.10米 及 190.50米至191.10米。

- The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
(House 6) is 179.65 to 182.70 metres and 184.10 metres above the Hong Kong Principal
Datum respectively.

- 毗連建築物 (6號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

179.65米至182.70米 及 184.10米。
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Cross-Section Plan G-G
橫截面圖 G-G
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索引圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 21) are 184.10 to 184.16 metres and 191.10 to 191.16 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (21號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
    平基準以上184.10米至184.16米及191.10米至191.16米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent 
   to the building (House 7) are 178.35 to179.65 metres and 184.10 to 184.16 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (7號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平
    基準以上178.35米至179.65米及184.10米至184.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the 
   building (House 5) is 178.35 to 179.65 metres above the Hong Kong Principal 
   Datum.
-  毗連建築物 (5號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上
    178.35米至179.65米。
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 21) is 184.10 to 184.16 metres and 191.10 to 191.16 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (21號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   184.10米至184.16米 及 191.10米至191.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 7) is 178.35 to179.65 metres and 184.10 to 184.16 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (7號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.35米至179.65米 及 184.10米至184.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 5) is 178.35 to 179.65 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
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-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 20) is 183.56 to 184.16 metres and 190.56 to 191.16 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (20號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   183.56米至184.16米 及 190.56米至191.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 8) is 178.00 to178.35 metres and 183.56 to 184.16 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (8號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.35米 及 183.56米至184.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 3) is 178.00 to 178.35 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (3號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米

    至178.35米。

H H

Cross-Section Plan H-H
橫截面圖 H-H
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Cross-Section Plan I-I
橫截面圖 I-I

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 19) are 182.96 to 183.56 metres and 189.96 to 190.56 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (19號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
   平基準以上182.96米至183.56米及189.96米至190.56米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to 
   the building (House 9) are 178.00 to 178.20 metres and 182.96 to 183.56 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (9號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平
   基準以上178.00米至178.20米及182.96米至183.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the 
   building (House 2) is 178.00 to 178.20 metres above the Hong Kong Principal 
   Datum.
-  毗連建築物 (2號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上
  178.00米至178.20米。

Key  Plan
索引圖

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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Key  Plan
索引圖

DISCOVERY VALLEY ROAD

愉景山道

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (1)
緊急車輛通道/通路 (1)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (2)
緊急車輛通道/通路 (2)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (3)
緊急車輛通道/通路 (3)

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 19) is 182.96 to 183.56 metres and 189.96 to 190.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (19號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.96米至183.56米 及 189.96米至190.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 9) is 178.00 to 178.20 metres and 182.96 to 183.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (9號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.20米 及 182.96米至183.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 2) is 178.00 to 178.20 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (2號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米
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   至178.20米。
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期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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Key  Plan
索引圖

DISCOVERY VALLEY ROAD

愉景山道

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (1)
緊急車輛通道/通路 (1)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (2)
緊急車輛通道/通路 (2)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (3)
緊急車輛通道/通路 (3)

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 19) is 182.96 to 183.56 metres and 189.96 to 190.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (19號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.96米至183.56米 及 189.96米至190.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 9) is 178.00 to 178.20 metres and 182.96 to 183.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (9號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.20米 及 182.96米至183.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 2) is 178.00 to 178.20 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (2號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米
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   至178.20米。

178.20
Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the lowest
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期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (1)
緊急車輛通道/通路 (1)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (2)
緊急車輛通道/通路 (2)

Emergency Vehicular Access
/ Access Road  (3)
緊急車輛通道/通路 (3)

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 19) are 182.96 to 183.56 metres and 189.96 to 190.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (19號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.96米至183.56米 及 189.96米至190.56米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 9) are 178.00 to 178.20 metres and 182.96 to 183.56 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (9號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.20米 及 182.96米至183.56米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the building
    (House 2) is 178.00 to 178.20 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (2號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米
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Cross-Section Plan J-J
橫截面圖 J-J

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖

Key  Plan
索引圖

-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 18) are 182.36 to 182.96 metres and 189.36 to 189.96 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (18號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
   平基準以上182.36米至182.96米及189.36米至189.96米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to 
   the building (House 10) are 178.00 metres and 182.36 to 182.96 metres 
   above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (10號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水
   平基準以上178.00米及182.36米至182.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) adjacent to the 
   building (House 1) is 178.00 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上
   178.00米。
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J J

-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 18) is 182.36 to 182.96 metres and 189.36 to 189.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (18號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.36米至182.96米 及 189.36米至189.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 10) is 178.00 metres and 182.36 to 182.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (10號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米 及 182.36米至182.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 1) is 178.00 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米。
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 18) is 182.36 to 182.96 metres and 189.36 to 189.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (18號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.36米至182.96米 及 189.36米至189.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 10) is 178.00 metres and 182.36 to 182.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (10號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米 及 182.36米至182.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 1) is 178.00 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米。
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 18) is 182.36 to 182.96 metres and 189.36 to 189.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (18號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   182.36米至182.96米 及 189.36米至189.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 10) is 178.00 metres and 182.36 to 182.96 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (10號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米 及 182.36米至182.96米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) adjacent to the building
    (House 1) is 178.00 metres above the Hong Kong  Principal Datum.
-  毗連建築物 (1號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 為香港主水平基準以上178.00米。
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Cross-Section Plan K-K
橫截面圖 K-K

Cross-Section Plan L-L
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Cross-Section Plan M-M
橫截面圖 M-M
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-      denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
-      代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.
-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 15) are 180.00 to 181.00 metres and 188.16 metres 
   above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (15號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
   平基準以上180.00米至181.00米及188.16米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 16) are 181.00 to 181.76 metres and 188.16 to   
  188.76 metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (16號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
   平基準以上181.00米至181.76米及188.16米至188.76米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to 
   the building (House 12) are 178.00 to 178.25 metres and 181.00 to 181.76 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水
   平基準以上178.00米至178.25米及181.00米至181.76米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to 
   the building (House 17) are 181.76 to 182.36 metres and 188.76 to 189.36 
   metres above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (17號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水
   平基準以上181.76米至182.36米及188.76米至189.36米。
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building (House 15-23, 25) is 
    188.08 to 191.16 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (15-23, 25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路為香港主水平基準以上 188.08 米至

   191.16 米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building (House 6-12, 15-23, 25) is 
    181.00 to 184.16 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (6-12, 15-23, 25號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路為香港主水平基準以上 181.00 米

   至 184.16 米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building (House 1-3, 5-12) is 
    178.00 to 179.65 metres above the Hong Kong Principal Datum.
-  毗連建築物 (1-3, 5-12號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路為香港主水平基準以上 178.00 米

   至 179.65 米。
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 15) is 180.00 to 181.00 metres and 188.16 metres above the Hong Kong Principal
   Datum respectively.
-  毗連建築物 (15號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   180.00米至181.00米 及 188.16米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 16) is 181.00 to 181.76 metres and 188.16 to 188.76 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (16號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   181.00米至181.76米 及 188.16米至188.76米。
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M-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 12) is 178.00 to 178.25 metres and 181.00 to 181.76 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.25米 及 181.00米至181.76米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 17) is 181.76 to 182.36 metres and 188.76 to 189.36 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (17號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   181.76米至182.36米 及 188.76米至189.36米。

-  The Part of Emergency Vehicular Access/Acces Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 11) is 178.00 metres and 181.76 to 182.36 metres above the Hong Kong Principal
   Datum respectively.
-  毗連建築物 (11號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米 及 181.76米至182.36米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to 
   the building (House 11) are 178.00 metres and 181.76 to 182.36 metres 
   above the Hong Kong Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (11號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水
   平基準以上178.00米及181.76米至182.36米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期  數  中  的  建  築  物  的  橫  截  面  圖
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-  虛線為最低住宅樓層水平。

-  Dotted line denotes the lowest residential floor.

-       代表香港主水平基準以上的高度 (米)。

-       denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 15) are 180.00 to 181.00 metres and 188.16 metres above the Hong Kong Principal
   Datum respectively.
-  毗連建築物 (15號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   180.00米至181.00米 及 188.16米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 16) are 181.00 to 181.76 metres and 188.16 to 188.76 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (16號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   181.00米至181.76米 及 188.16米至188.76米。
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M-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 12) are 178.00 to 178.25 metres and 181.00 to 181.76 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (12號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米至178.25米 及 181.00米至181.76米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (2) and (3) adjacent to the building
    (House 17) are 181.76 to 182.36 metres and 188.76 to 189.36 metres above the Hong Kong
   Principal Datum respectively.
-  毗連建築物 (17號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (2) 及 (3) 分別為香港主水平基準以上

   181.76米至182.36米 及 188.76米至189.36米。

-  The Parts of Emergency Vehicular Access/Access Road (1) and (2) adjacent to the building
    (House 11) are 178.00 metres and 181.76 to 182.36 metres above the Hong Kong Principal
   Datum respectively.
-  毗連建築物 (11號洋房) 的一段緊急車輛通道/通路 (1) 及 (2) 分別為香港主水平基準以上

   178.00米 及 181.76米至182.36米。


